

FAXED

07 SEP 2017

للإيضاح

* بورصة عمان

* السيد روان

التاريخ: 2017/09/07

الرقم: 378/9/3

نموذج رقم (9-2) (2-9) Form No.

<p>To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange</p>	<p>السادة / هيئة الأوراق المالية - المحترمين ،، دائرة الإفصاح فاكس : 5686830 السادة / بورصة عمان - المحترمين فاكس: 5664071 تحية طيبة وبعد ،،</p>
---	--

Subject: Other Material Information الموضوع المعلومات الجوهرية الاخرى

<p>Pursuant to the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards, Kindly be informed that it was decided to assign Mr. Mohammad Jamil Saeed Abbadi to act as a Chief Financial Officer (CFO) of Al-Eqbal Investment Co .Ltd. Effective of 05/09/2017 in succession to the resigned CFO Mr. Malik Hussein Yaseen Mahmud. Kindly note that Mr. Abbadi does not hold any securities in Al-Eqbal Investment Co. More details about Mr. Abbadi's biography will be provided once received.</p>	<p>اشارة الى تعليمات الإفصاح والمعايير المحاسبية الصادرة عن مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية نرجو اعلامكم بأنه تم تكليف السيد / محمد جميل سعيد عبادي بالقيام بمهام المدير المالي لشركة الإقبال للإستثمار م.ع.م اعتبارا من تاريخ 2017/9/5 خلفا للمدير المالي المستقيل السيد/مالك حسين ياسين محمود ، علما بان السيد محمد جميل سعيد عبادي لا يملك أي ورقة مالية في شركة الاقبال للإستثمار، وسنوافيكم بنبذة تعريفية عنه حال ورودها لينا.</p>
---	---

<p>Head of Shareholders Yacoub Rashed</p>	<p>رئيس قسم المساهمين يعقوب راشد</p>
--	--

EICO شركة الإقبال للإستثمار م.ع.م
AI - Eqbal Investment Co. Ltd.

هيئة الأوراق المالية
الدائرة الادارية / الإفصاح
١٠ ايلول ٢٠١٧
الرقم المسجل ٢١٨٣٦
الجهة المختصة ١١٢٠٠٠٠٠